
  
Request for Proposal / Demande de Proposition: IC401626 

ERP Functional Analyst (Level 3) to Support the SAP Functional Team 
Analyste fonctionnel PGI (Niveau 3)  pour soutenir l'équipe fonctionnelle de SAP 

Page 1 of 1 
 

QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 
004 

 
This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic 

Development Canada RFP# IC401626. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN 
UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant 

la demande d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #IC401626. TOUTE 
LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT. 

 
 

**Version française ci-dessous** 
 
 

Question No. 12: 
Quick question about an item in the Bid Submission Form – you are asking for Customer Reference 
Contact Information. Is this a corporate reference or a resource reference? If it’s a corporate reference, 
does it need to be for a client for whom our firm has provided a resource for a similar project? 
 
Answer No. 12: 
The customer reference should be a corporate reference and it does not have to be for a similar project.   
 

 
 
 

 
 

***English Version Above*** 
 
Question No. 12 : 
Une question rapide concernant un élément dans le formulaire de présentation de la soumission - vous 
demandez des informations de contact de référence client. S'agit-il d'une référence d'entreprise ou d'une 
référence de ressource? Si c'est une référence d'entreprise, doit-elle être pour un client pour lequel notre 
entreprise a fourni une ressource pour un projet similaire? 
 
Réponse No. 12 : 
La référence client doit être une référence d'entreprise et elle ne doit pas être pour un projet similaire. 


